
80.VIII - XV sesja Rady Miejskiej, 30 września 2015 

Interpelujący radny: Jadwiga Stec 

Radna zwróciła uwagę, że jest jesień, zbliża się zima, i trzeba rozwiązać problem 

mieszkańców Słupska, którzy potrzebują całodobowej opieki – ludzi, którzy będą wymagali 

poszpitalnej opieki całodobowej - kończy się umowa z Polskim Czerwonym Krzyżem 

dotycząca Domu Interwencji Kryzysowej. Dodała, że cieszy ją, że Prezydent myśli o 

uchodźcach, o zwierzętach, o przyrodzie, ale ponad wszystko należy myśleć o mieszkańcach, 

którzy wymagają całodobowej opieki poszpitalnej. Poinformowała, że na ostatnim 

posiedzeniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych wystąpiła z wnioskiem do Prezydenta w 

tej sprawie. 

Poinformowała również, że ze względu na coraz większy chłód przybywa przypadków 

przywożenia do szpitala z różnych miejsc (np. z altanek) osób samotnych lub bezdomnych, 

których pobyt w szpitalu powodowany jest wyłącznie przyczynami społecznymi. 

Stwierdziła, że sprawa jest na dziś dla Miasta priorytetowa, bo coraz głośniej będzie się o tym 

mówić, a nie chciałaby, aby do Słupsk znany był z tego właśnie powodu. 

(Odpowiedzi udzieliła Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka podczas sesji 

Rady Miejskiej w dniu 30 września br. - archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/547.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk







